



Calendar T1 george

- Fri, Oct 12** Blood Donation Drive, 8AM, Library
Football vs. Saratoga, 4:30 PM Frosh/Soph, 7 PM Varsity, Football Field
- Tue, Oct 16** Colleges That Change Lives, 7 PM, Library
- Wed, Oct 17** Sources of Strength Parent Night, 6:30 PM, Library
- Thu, Oct 18** JLS Band & Gunn Wind Ensemble Concert, 7:30 PM, JLS Cafetorium
Small Ensemble Concert, 7:30 PM, Grace Lutheran Church
- Fri, Oct 19** Fall Jazz Concert, 7:30 PM, Paly Haymarket Theater
- Mon-Sat, Oct 22-27** Homecoming Week
- Thu, Oct 25** PTSA BBQ, 6 PM, Titan Gym
Night Rally, 8 PM, Titan Gym
 - Fri, Oct 26** Sports Boosters Homecoming BBQ, 3 PM, Bol Park
Homecoming Football Game vs. Lynnbrook, 4:30 PM Frosh/Soph, 7 PM Varsity, Football Field
 - Sat, Oct 27** Homecoming Dance, 7:30 PM, Bow Gym
- Wed, Oct 24** Band & Orchestra Boosters Meeting, 7:15 PM, Rm V17

- 10月12日星期五** 献血日, 上午8点, 图书馆
橄榄球比赛 Gunn对阵Saratoga, 下午4:30 JV比赛, 7 PM varsity比赛, 橄榄球场
- 10月16日星期二** 改变生活的大学 讲座, 下午7点, 图书馆
- 10月17日星期三** 力量之源父母之夜, 下午6:30, 图书馆
- 10月18日星期四** JLS Band & Gunn Wind Ensemble音乐会, 7:30 PM, JLS Cafetorium
小型合奏音乐会, 晚上7:30, Grace Lutheran教堂
- 10月19日星期五** 秋季爵士音乐会, 晚上7:30, Paly Haymarket剧院
- 10月22日至27日星期一至星期六** 返校周
- 10月25日星期四** PTSA BBQ, 下午6点, Titan健身房
晚上集会, 晚上8点, Titan健身房
- 10月26日星期五** 体育运动推进赞助委员会 返校周BBQ, 下午3点, Bol Park
返校周橄榄球比赛 Gunn对阵Lynnbrook, 4:30JV比赛, 7 PM Varsity比赛, 橄榄球场
- 10月27日星期六** 返校舞会, 7:30 PM, Bow Gym
- 10月24日星期三** Band & Orchestra 推进赞助委员会会议, 7:15 PM, Rm V1

Gunn

T2 Kelly

Modified Bus Schedule

Fri, Oct 12, 2:55 PM dismissal

School trippers will depart Vets Hospital at 3:03 PM (88M), 3:05 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:07 PM.

修正后公交巴士行程

10月12日星期五，下午2:55放学后

巴士将在下午3:03(88M)和下午3:05(88L)从老兵医院出发。另外 N/B 88到Middlefield/Colorado路的巴士会将在下午3:07从老兵医院出发。

Junior Class Bonding Before Homecoming Week

Sat, Oct 13, 12-4 PM, Bol Park, 3590 Laguna Ave, Palo Alto

Gunn Junior students are invited to a Class Bonding this Saturday, October 13th at Bol Park from 12-4 PM. Lunch, snacks and drinks will be provided. Come out to tie-dye shirts, bandanas, or whatever you have on hand that you want to DYE, and make cardboard signs for the hippie theme for Homecoming Week!! First 20 people will receive free white t-shirts to tie-dye! Food, dye, and fun times will be provided! Come out to hang out, prepare for Gunn Homecoming, and have a good time! More info contact Joshua Mei, Junior Class President, joshuazmei31@gmail.com.

在Homecoming（返校周）之前：十一年级生交流会

10月13日星期六，下午12:00至4:00，Bol Park, 3590 Laguna Ave, Palo Alto

邀请Gunn的十一年级生参加这周六从中午12点到下午4点，在Bol公园的十一年级生交流会！现场提供午餐，零食和饮品。出来一起扎染衬衫，头巾或者其他你想要染色的东西，并且为Homecoming（返校周）制作嬉皮主题的硬纸板标志吧！前20名将获得免费的白色衬衫扎染。现场将提供食物，染料，和一个开心的下午。一起来交流，并且为了返校周准备吧！更多资讯请联系Joshua Mei（十一年级学生会长）：joshuazmei31@gmail.com

*返校周：Homecoming是美国各个高中其他高等院校的一个重要的传统。Homecoming一般在十月底。在这一天，学校通常会举行很多庆祝活动。

ROCK Fundraiser at Mountain Mike's Pizza

Mon, Oct 15, 11 AM-9 PM, Mountain Mike's Pizza, 3918 B Middlefield Rd, Palo Alto

More info: www.tinyurl.com/rockfundraiser18

On Monday, October 15, 2018 ROCK Club is hosting a fundraiser at Mountain Mike's Pizza (3918 B Middlefield Road, Palo Alto) from 11am-9pm! Grab a bite with your friends and family and mention "ROCK", for 30% of your meal's proceeds to be donated to the ROCK community!

ROCK募款活动：Mountain Mike Pizza（山麦克披萨店）

星期一，10月15日，上午11点至晚上9点，Mountain Mike's Pizza（山麦克披萨店），3918 B Middlefield Rd, Palo Alto

更多资讯：www.tinyurl.com/rockfundraiser18

2018年10月15日星期一，ROCK Club将于上午11点至晚上9点在Mountain Mike's Pizza（Palo Alto的Middlefield Road 3918 B）举办募款活动！与你的朋友和家人一起来吃披萨，结账时提一下‘ROCK’。山麦克披萨店会从你的餐费中提取30%捐赠给ROCK社区！

T3 Katie

Colleges That Change Lives

Tue, Oct 16, 7-9 PM, Library

More info: www.ctcl.org

Colleges That Change Lives is a book written by Loren Pope and we are very fortunate to have Maria Furtado coming to Gunn to talk with parents about the value of these colleges. Save the date, October 16th at 7 PM and come. This may indeed change your student's choice of colleges to apply to.

改变人生的大学

星期二，10月16号，晚上7-9点，Gunn高中图书馆

更多信息请访问：www.ctcl.org 网站

《改变人生的大学》是一本由Loren Pope所写。我们很荣幸能请到Maria Furtado，CTCL的董事来Gunn和我们的各位家长一起讨论这些学校的价值。请各位记住这个时间：10月16号晚上7点，一定要来哦！这次的活动很有可能改变你孩子想要申请的大学，同样也很有可能改变他们的人生。

Instrumental Concerts Galore!

Orchestra Small Ensemble

Thu, Oct 18, 7:30-8:30 PM, Grace Lutheran Church, 3149 Waverley St, Palo Alto

Featuring Junior and Senior orchestra members. Playing a variety of duets, trios and other ensemble combinations. Free and open to the public, with a reception to follow.

JLS Bands and Gunn Wind Ensemble

Thu, Oct 18, 7:30-8:30 PM, JLS Middle School, JLS Cafetorium, 480 East Meadow Dr

Come hear the JLS Bands and the Gunn Wind Ensemble at their Fall concert. The Gunn Wind Ensemble will present a program of songs of Joy! No charge

Fall Jazz Concert

Fri, Oct 19, 7:30 PM, Palo Alto High School, Haymarket Theater, 50 Embarcadero Rd

Come feast your senses on the beautiful jazzy compositions presented by the Gunn Big Band Jazz Ensemble and Jazz II Band. A great way to unwind from a long week. Free for students with ID or Booster Card. Adults \$5

Edward

Gunn Sports Boosters Homecoming BBQ

Fri, Oct 26, 3-6:30 PM, Bol Park, 3590 Laguna Ave, Palo Alto

Info & Tix: <https://www.eventbrite.com/e/gunn-sports-boosters-homecoming-bbq-tickets-50808020156>

Attention parents! Come enjoy ribs, brisket, beverages and fun with your fellow Gunn Sports Boosters prior to the Football Games (JV and Varsity) on Friday, October 26th from 3-6:30 PM the afternoon of Gunn High School's 2018 Homecoming Week. There will be fun, friends, enthusiasm, and of course, Gunn Sports Boosters swag to help support our Titans! The BBQ will be hosted in Bol Park, a short 5-minute walk from the stadium. The festivities begin at 3 PM well in advance of the JV game and carry on up until a few minutes before the kickoff of the Varsity game. Tickets are \$20 per couple (two adult entries) and all proceeds go to supporting Gunn Athletics.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Gunn Blood Donation Drive **Fri, Oct 12, 8 AM-2 PM, Library**

Sign Up: Donation Appointments

Help save lives by donating blood! Donate a pint, get coupon for a free pint of ice cream! Choose a 15-minute appointment any time between 8 AM and 2 PM at the link above. Hosted by Gunn YCS and Stanford Blood Center.

Gunn Sports Boosters Homecoming BBQ

周五, 10月26日, 下午3-6:30, Bol Park, 3590 Laguna Ave, Palo Alto

Info & Tix : <https://www.eventbrite.com/e/gunn-sports-boosters-homecoming-bbq-tickets-50808020156>

父母的注意! 10月26日星期五下午3点至6点30分, 在Gunn高中2018年回归周的下午, 您可以在足球运动会(JV和校队)前与您的同伴Gunn Sports Boosters享受排骨, 牛腩, 饮料和乐趣。会有乐趣, 朋友, 热情, 当然, Gunn Sports Boosters也会帮助支持我们的泰坦! 烧烤活动将在Bol Park公园举行, 距离体育场仅有短短的5分钟步行路程。庆祝活动在公司比赛开始前的下午3点开始, 并持续到大学代表队比赛开始前几分钟。门票是每对夫妇20美元(两个成人参赛作品), 所有收益都用于支持Gunn Athletics。

从以前的问题:

冈恩献血驱动器

10月12日星期五, 上午8点至下午2点, 图书馆

注册: 捐赠预约

通过献血帮助拯救生命! 捐一品脱, 获得一品脱冰淇淋的优惠券! 在上面的链接上午8点到下午2点之间的任何时间选择15分钟的预约。由Gunn YCS和斯坦福血液中心主办。

T5 Caroline 2020

Sources of Strength Information Night

Wed, Oct 17, 6:30-8:30 PM, Library

Register: [Sources of Strength Parent Night](#)

Gunn's Sources of Strength team will be hosting an event focused on how parents, educators, and students can work together at home and in our schools to prevent the epidemics of bullying and suicide. Research has shown we can do this by creating a preventative culture in our community--one that fosters an epidemic of Hope, Help, and Strength. The evening will provide an overview of the Sources of Strength program and give attendees an opportunity to learn more about a few specific aspects of the Sources of Strength wheel. Dr. Shashank Joshi (Stanford Associate Professor of Child & Adolescent Psychiatry) will be in attendance as well as student and staff leaders helping to spread positive messages to their peers. Key to the success of the Sources of Strength program is developing awareness and a shared vocabulary at home and in our community so that families can support the work we are doing in our schools. Please register for the event ahead of time at the above link.

力量之源信息夜

10月17日, 周三, 晚上6:30-8:30, 图书馆

注册: 力量的源泉父母之夜

Gunn的力量之源团队将举办一个活动, 重点关注家长、教育工作者和学生如何在家中和学校一起工作, 以防止欺凌和自杀行为的泛滥。研究表明, 我们可以通过在社区中创建预防性文化来实现这一目标 - 这种文化助长了希望, 帮助和力量的盛行。活动将概述力量之源的计划, 并让与会者有机会更多地了解力量之源的几个具体方面。Shashank Joshi博士(斯坦福儿童和青少年精神病学副教授)、学生和教工负责人将出席, 帮助向同龄人传播积极的信息。力量之源计划成功的关键是在家庭和社区中培养认识和共享词汇, 以便家庭能够支持我们在学校中所做的工作。请在上述链接提前注册此活动。

Tune In to Gunn News

Want to find out what is happening at Gunn daily? You can watch the Titan Broadcast Network daily news show called "The G." Access from the Gunn Website (www.Gunn.pausd.org) from the "Connecting" tab and select "[Titan Broadcasting Network \(TBN\)](#)." The show starts at 8:25 AM each day. The news program is from instructor Ed Corpuz of the Gunn Multimedia Journalism program...You can also read the [Daily Bulletin](#) from the Gunn Website. Choose the "Connecting" link and select "Daily Bulletin"...See what's trending at Gunn in the newspaper, "[The Oracle](#)." Access the newspaper from the Gunn Website from the "Connecting" link and select "The Oracle".

收听Gunn新闻

想知道Gunn每天发生的事情吗？你可以观看Titan广播网每日新闻节目“The G.”。登录Gunn网站（www.Gunn.pausd.org），点开“Connecting”键并选择“Titan Broadcasting Network（TBN）”。该节目每天上午8:25开始。新闻节目来自Gunn多媒体新闻计划的教练Ed Corpuz您还可以阅读Gunn网站上的每日公告。在“Connecting”链接处选择“Daily Bulletin”.....在校报“[The Oracle](#)”中查看Gunn的趋向。在Gunn网站上点开“Connecting”链接，然后选择“The Oracle”就能读到报纸。

Pow

VOTE for Gunn Video Production!

Vote here: https://ord.scoe.net/CDE_Video_contest/

Please, help us help our students win! Please share the link to get more votes. The California Department of Education launched a video contest, "For Kids, By Kids." During this contest, teams from schools across the state were challenged to come up with creative and engaging ways to encourage students to "do their best on the test." Following guidelines from the CDE, 28 teams submitted entries. Those entries were narrowed down to 6 including Gunn student production. This project was led by [AAR & Career Education](#) TOSA, Ed Corpuz. Congratulations to Ed and his students!

给Gunn Video Production投票！

在这投票https://ord.scoe.net/CDE_Video_contest/

请帮助我们的学生们赢！请分享链接来得到更多的投票。The California Department of Education发出了一个摄影比赛，叫“For Kids, By Kids.”在这个比赛里，从不同州的学校来的比赛选手来受到挑战。他们需要提出一个创造的和有吸引力的方法来鼓励学生“在测试中尽力而为”。参照CDE的指南，28个选手提交了他们的作品。这些作品已经被缩小到最后6个选手，包括Gunn student production。这个活动是由[AAR & Career Education](#) TOSA, Ed Corpuz组织的。祝贺Ed和他的学生们。

PAUSD

NEW Don't Forget to Vote YES on Measure Z

Measure Z will ensure that students get facilities that are modern, safe, secure, and provide for 21st century learning opportunities. We need 55% of the vote to pass this important bond measure, which enables us to complete the second half of needed upgrades to PAUSD sites. Mail-in ballots have arrived, so be sure to vote **YES on Measure Z**. Every vote counts and we need yours!

The Palo Alto Weekly and League of Women's Voters both [endorse Measure Z](#) as do many community leaders and residents. Can we count on your YES vote? WE NEED YOUR HELP:

1. Sign up to [PHONE BANK](#) with Your School.
2. Participate in a [Precinct walk](#) Oct 20 and Nov 3.
3. Display a [lawn sign](#)!
4. Go to your polling place on Election Day, November 6th, or mail in your **YES** vote as soon as your mail-in ballot arrives. All registered voters will receive a ballot the week of October 8th and ballots must be postmarked by Election Day, November 6th, to be counted.

Find more information on Measure Z at Yes-On-Z.org. **VOTE YES ON MEASURE Z TODAY!**

****新**不要忘记给Measure Z投赞成票**

Measure Z会保证学生获得现代, 安全, 安全的设施, 并提供21世纪的学习机会。我们需要55%的票来通过这个重要的债券计量, 使我们能够完成PAUSD网站所需升级的后半部分。邮寄投票已到达, 不要忘记给Measure Z投赞成票。每一个票都算数, 我们需要你的!

Palo Alto Weekly和League of Women's Voters两个都拥护Measure Z ([endorse Measure Z](#)) 以及更多的社区队长和住民。我们可以依靠你的YES投票吗? 我们需要你的帮忙:

1. 用你的学校来在[PHONE BANK](#)注册
2. 参加一个在10/20和11/3的[Precinct walk](#)
3. 显示草坪标志! [lawn sign](#)
4. 在11月6日的选举日前往您的投票站, 或在您的邮寄投票到达后立即邮寄您的YES投票。所有登记的选民将在10月8日那一周收到选票, 选票必须在11月6日的选举日邮寄, 以便计算。

如需更多Measure Z信息, 参观[Yes-On-Z.org](#)。今天给Measure Z投赞成票!

T7 Max

Parent Network Workshops: Cyberbullying Prevention

Thursdays, Oct 4, 11, 18 and 25, 7-8 PM, Microsoft Store, Stanford Shopping Center

Please join the Greene Middle School 7th Grade Parent Network to learn what is cyberbullying, how it occurs and how to prevent it to enhance academic achievement and social/emotional wellbeing. This invitation is open to all PAUSD parents. Topics covered:

- * Different ways kids participate in cyberbullying
- * Impact of cyberbullying
- * How to prevent cyberbullying
- * How to set privacy settings on Windows 10 and Xbox

These workshops are FREE but please [RSVP](#).

****NEW** "Take It Personally"--Project Cornerstone Parenting Classes**

Thursdays, Oct 18, 25, Nov 1, 8, 15, 6:30-8 PM, Addison Elementary School, 650 Addison Ave

Wednesdays, Oct 17, 24, 31, Nov 7, 14, 8:30-10 AM, Juana Briones Elementary School, 4100 Orme St

Sign up: <https://tinyurl.com/z2xoec9>

We know that your strong family is the best predictor of your children's success. Come learn new tools for strengthening your relationships with children in this 6-week workshop by Project Cornerstone. Share, discuss, and practice ways to show caring, give support, set boundaries, and build strong relationships to succeed in school, friendships, and life! TWO OPTIONS for class day/time and place! Pick what works for you. Workshop paid for by PAUSD District and donations. Suggested donation for workbook and materials: \$20. Questions? Contact Lakshmi Rao at reachlakshmi001@gmail.com or Mary Crum at Mary@projectcornerstone.org.

家长网络研讨会: 网络欺凌预防

周四, 10月4日, 11日, 18日和25日, 下午7-8, 微软商店, 斯坦福购物中心

请加入Greene Middle School 7年级家长网, 了解什么是网络欺凌, 它是如何发生的, 以及如何防止它来提高学业成绩和社会/情感健康。此邀请对所有PAUSD家长开放。涵盖的主题:

- *孩子参与网络欺凌的不同方式
- *网络欺凌的影响
- *如何避免网络欺凌

*如何在window 10以及Xbox上设置隐私设置
这些研讨会是免费的，但请[RSVP](#)。

****新**“亲自接受” - 项目基石育儿班**

周四，10月18日，25日，11月1日，8日，15日，下午6：30-8：00， *Addison Elementary School, 650 Addison Ave*

周三，10月17日，24日，31日，11月7日，14日，上午8：30-10：00， *Juana Briones Elementary School, 4100 Orme St*

登记: <https://tinyurl.com/z2xoec9>

我们知道，您的强大家庭是您孩子成功的最佳预测因素。通过Project Cornerstone为期6周的研讨会，学习加强与孩子关系的新工具。分享，讨论和练习表达关怀，支持，设定界限，建立稳固关系以在学校，友谊和生活中取得成功的方法！日间上课和地点有**两项选择**！选择适合你的方法。研讨会由PAUSD校区和捐赠支付。建议捐赠工作簿和材料：\$20。问题？联系Lakshmi Rao (reachlakshmi001@gmail.com) 或者 Mary Crum (Mary@projectcornerstone.org)。

George Zheng

****NEW** Secondary Education School Board Candidate Forum**

Sat, Oct 20, 4-6 PM, JLS Middle School, MP Rm, 480 E. Meadow Dr

Focus is on Secondary Education (6th-12th grades). There are six (6) candidates who are running for the two (2) open seats of our PAUSD School Board. Please try to attend this informative evening where you can meet and hear from all the candidates. Questions will be taken from the audience, and your PTA board/site council can submit questions directly to PTA Council at evp@palaltopta.com. Open to public. Spanish and Mandarin translation available. Childcare available. Information or questions: Christina Schmidt, evp@palaltopta.com, or Kimberly Eng Lee, palaltocac@gmail.com. Live stream and recordings of previous forums: goo.gl/oJShUu

中学教育委员会候选人论坛

星期六，10月20日，下午4-6点，JLS中学，MP Rm，480 E. Meadow Dr

主要致力于是中等教育（6至12年级）。有六名候选人参加我们PAUSD学校董事会的两个公开席位。请踊跃前来参加这个信息量巨大的晚会，在那里您可以见到所有候选人并听取他们的意见。我们将向观众提出问题，您可以通过evp@palaltopta.com直接向PTA理事会提交问题。这个论坛将会向公众开放西班牙语和普通话翻译。并会提供托儿服务。信息或问题：Christina Schmidt, evp@palaltopta.com，或 Kimberly Eng Lee, palaltocac@gmail.com。直播和以前论坛的录音：goo.gl/oJShUu

PTAC

****NEW** URGENT Stanford High-Density Housing Expansion: Your Voice Needed Now for OPEN, Transparent Process**

The Stanford General Use Permit (GUP) could add 300-1,500 more students to PAUSD rolls and cost our school district millions more per year. Stanford has the ability to take tax exemptions on academic space which means no property tax on tax exempted property. Property taxes are the primary source of funding for our school district.

紧急斯坦福高密度房屋扩建：

现在需要您的声音。斯坦福大学使用许可证（GUP）可以为PAUSD学区增加300-1,500名学生，并使我们的学区每年多花费数百万美元。斯坦福大学有能力对学术空间免税，这意味着对免税财产不征收财产税。物业税是我们学区的主要资金来源。

T9 Xiaolin

Please email ALL county supervisors ASAP to make sure it is negotiated openly, not behind closed doors. Please show up at a critical meeting of the Santa Clara County Supervisors next Tuesday, October 16th, at 9:45 AM at the County Chambers, 70 W. Hedding St, San Jose, that will decide whether the GUP process stays open and public. Please include ALL the email addresses below, to make sure your email gets seen and included in the meeting packet:

boardoperations@cob.sccgov.org
mike.wasserman@bos.sccgov.org
cindy.chavez@bos.sccgov.org
dave.cortese@bos.sccgov.org
supervisor.yeager@bos.sccgov.org
Supervisor.simitian@bos.sccgov.org

For more information about the Santa Clara Board of Supervisors go to:

<https://www.sccgov.org/sites/bos/Pages/default.aspx>

****NEW** Watch the Video of Professor Christopher Gardner's Nutrition Q&A from 9/26/18**

Did you miss the great nutrition Q&A by Professor Christopher Gardner of Stanford Medical brought to you by PAUSD PTAC Health and Wellness? Watch it [here](#) on YouTube.

请给所有监管人发邮件，以确保谈判是公开的，而不是秘密进行的。请在下周二，10月16日上午9:45圣克拉拉县（County Chambers, 70 W. Hedding St, San Jose）的一个关键会议上露面。圣何塞圣赫庭斯特将决定GUP过程是否公开。请包括以下所有电子邮件地址，以确保您的电子邮件被看到并包括在会议包：

boardoperations@cob.sccgov.org
mike.wasserman@bos.sccgov.org
cindy.chavez@bos.sccgov.org
dave.cortese@bos.sccgov.org
supervisor.yeager@bos.sccgov.org
Supervisor.simitian@bos.sccgov.org

有关圣克拉拉监事会的更多信息，请访问：

<https://www.sccgov.org/sites/bos/Pages/default.aspx>

***新*观看9月26日Christopher Gardner教授的营养问答视频**

你是否错过了斯坦福医学教授Christopher Gardner为你带来的关于营养的视频？[点这里](#)在YouTube上观看。

Community

Emily

Decorate Mini Pumpkins with Succulents

Thu, Oct 18, 3:30-4:30 PM, Gamble Garden, 1431 Waverley St, Palo Alto

Sign up: www.cityofpaloalto.org/enjoy

The City of Palo Alto is teaming up with Gamble Garden to offer fun workshops. Next up is a workshop where you will learn to decorate a live pumpkin with succulents for a fun centerpiece that will last through the fall. Kids 10-15 can sign up to decorate their own mini pumpkin. The fee is \$10 for Residents plus a

\$15 material fee. The workshop will be held at the beautiful Gamble Garden Center. Registration is now open. Register quickly; this workshop is sure to fill up fast.

用多肉植物装饰迷你南瓜

10月18日星期四, 下午3:30-4:30, Pamble Garden, 1431 Waverley St, Palo Alto

注册: www.cityofpaloalto.org/enjoy

帕洛阿尔托市与Gamble Garden合作, 提供有趣的工作坊。接下来是一个研讨会, 在那里您将学习用多肉植物装饰活的南瓜, 这将是一个有趣的中心装置, 将持续到秋季。10-15岁的孩子可以报名参加装饰他们自己的迷你南瓜。居民的费用为10美元, 材料费为15美元。研讨会将在美丽的Gamble Garden Centre举行。注册现已开放。快速注册;这个研讨会肯定会很快填满。

Volunteer Hour Opportunity for Middle and High Students

Sat, Oct 20, 2:30-5:30 PM, Juana Briones Elementary, 4100 Orme St.

Sign up: <https://www.signupgenius.com/go/10c0b4faba628a1fd0-harvest>

The Juana Briones Harvest Festival is coming up on Saturday, October 20th. We are looking for many volunteers to do setup and/or cleanup, ticket sales, carnival game, face painting, food sales, assisting kids at the craft table, and more! Most shifts are just 1 hour. We would love to have students who are looking for community service hours. You can sign up to volunteer at the above link, or email Candice Wheeler at tanwheeler@gmail.com with any questions.

中学生和高年级学生的志愿者小时机会

10月20日星期六, 下午2:30-5:30, Juana Briones小学, 4100 Orme St.

注册: <https://www.signupgenius.com/go/10c0b4faba628a1fd0-harvest>

胡安娜布里奥内斯丰收节将于10月20日星期六举行。我们正在寻找许多志愿者进行设置和/或清理, 门票销售, 嘉年华游戏, 脸部彩绘, 食品销售, 在工艺桌上协助孩子等等! 大多数班次只有1小时。我们希望有正在寻找社区服务时间的学生。您可以通过以上链接注册志愿者, 或者发送电子邮件至 tanwheeler@gmail.com与Candice Wheeler联系。

T11 Zora

Unity Day 2018: Wear ORANGE to show your support!

Wed, Oct 24, all PAUSD schools

When We Stand Together, No One Stands Alone. Palo Alto's 6th Annual Unity Day! PAUSD will celebrate Unity Day 2018 to show that our community is united against bullying, and promotes kindness towards all students. Each school will participate in its own way, so find out what your school is doing. Also, join in sending a message that we are united for kindness, acceptance and inclusion by wearing **ORANGE** on Wednesday, October 24th! More info: National PTA's [resolution against bullying](#), PAUSD's [Bullying Prevention page](#) and CAC's [Unity Day page](#).

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Donate/Buy Halloween Costumes at Paly Flea Market

Sat, Oct 13, 9 AM- 2 PM, Palo Alto High School parking lot, 50 Embarcadero Rd

Looking for a place to donate gently used Halloween costumes? Searching for a great deal on a second hand costume? Come to the first annual Halloween costume sale at the Paly Flea Market. Shop for vintage glasses, local honey, and cool clothes, enjoy tasty food prepared by students, and support Paly's Instrumental Music program. The flea market began about 30 years ago to raise funds for the music program and has grown into a community event with over 100 vendor stalls. Free parking.

团节日: 穿橙色的衣服来支持!

10月24日, 周三, 所有PAUSD学校

当我们站在一起时, 没有人独自站着。帕罗奥图第六次年度的团结日! PAUSD会庆祝2018年团结日来体现我们的社区是团结反对欺凌的, 同时向所有学生宣扬善意。每个学校会有自己的方式参与到这个节日中, 所以大家了解一下自己的学校会在这天做什么, 并且在10月24日穿上**橙色**的服饰为我们团结一起的善意、接纳、包容发声。更多信息: 国际PTA的[反对欺凌决议](#), PAUSD的[预防欺凌网页](#), 和CAC的[团结日网页](#)

在帕罗奥图高中跳蚤市场捐献或购买万圣节服饰

10月13日, 周六, 早上9点到下午2点, 帕罗奥图高中停车场, 50 Embarcadero Rd

你在寻找一个可以捐没怎么用过的万圣节衣服吗? 你想把二手万圣节服饰卖一个好价钱吗? 那就来帕罗奥图高中跳蚤市场参加第一次年度的服饰售卖吧! 来购买老式眼镜、当地的蜂蜜或者独特的服饰, 还可以享受学生准备的美味食物以及支持帕罗奥图高中的音乐项目。这个跳蚤市场从三十年前开始, 为音乐项目筹款并且已经成长为一个拥有多余100个摊位的社区了。停车时免费的。

T12 Michael

Snacks with the City of Palo Alto Staff

Tue, Oct 16, 8-9 AM, 11 AM-12 PM, or Thu, Oct 18, 6-7 PM, Rinconada Pool, 777 Embarcadero Rd, Palo Alto

The City is finalizing a contract that will take effect on January 1, 2019 for our city-wide aquatic operations. Come chat with the City of PA to learn more about our program and contracts. Questions? Please call Stephanie at (650) 329-2107.

Volunteers Needed for Barron Park Garba-Dandiya Night

Sat, Oct 20, Barron Park Elementary, 800 Barron Ave

Sign up: <http://signup.com/go/WhtPFCB>

Barron Park Garba-Dandiya Night is on Oct 20th and will take place at Barron Park Elementary School. This event needs 10 high school volunteers to help with gate checkin, pass food boxes and other simple tasks. All students who volunteer will receive community service hours. Please sign up at the link above to volunteer.

The November 6th Election and the MidPen Media Center

Want more information about everything that's on the November 6th ballot? Look no further, the MidPen Media Center has [videos](#) that cover each measure, initiative etc. for your perusal, including the recording of the [Thursday, September 27th PAUSD Candidate Forum](#). Be a smart voter, judge for yourself and vote on November 6th, 2018.

跟 Palo Alto 工作人员吃零食

周二十月十六号, 8点-9点AM, 11点AM-12点PM, 或者周四, 十月十八号, 6点到7点PM, Rinconada Pool, 777 Embarcadero Rd, Palo Alto。

Palo Alto 市正在完成一个将于2019年1月1日生效的合同, 该合同, 用于我们全市的水上作工。请来City of PA聊天, 了解有关我们计划和合同的更多信息。有问题? 请致电 (650) 329-2107联系Stephanie。

Barron Park Garba-Dandiya Night 需要志愿者

周六, 10月20号, Barron Park Elementary, 800 Barron Ave

注册: : <http://signup.com/go/WhtPFCB>

Barron Park Garba-Dandiya Night 10月20号举行在 Barron Park Elementary School。这个活动需要10个高中志愿者去帮忙进行登机检查, 发食品盒和其他简单的任务。所有志愿者都将获得社区服务时间。

11月的选举和MidPen媒体中心

想关于11月6日投票更多信息？别多看了，MidPen媒体中心提供视屏。供您细读，包括9月27日星期四PAUSD候选人论坛的录音。做个聪明的选民，在2018年11月6日自己判断并投票。

T13 Sherry

Workshop on Special Ed Assessments and "SMART" IEP Goals

Sat, Nov 3, 9 AM-12 PM, JLS Middle School, Cafetorium, 480 East Meadow Dr

RSVP: <https://tinyurl.com/2018IEP>

FREE! This workshop covers the basics of the Special Education Assessment process and SMART IEP Goal writing. It includes how goals are developed and measured to meet a student's functional and educational needs. Assessments are the tests and evaluations that measure current academic and functional skills and determine eligibility for special education. Assessments are the foundation of the entire IEP. SMART Goals, (Specific, Measurable, use Action words, Realistic, Time Limited) are the stepping stones of an appropriate education.

Parents learn about the tools that schools use to assess students and how to help identify and define goals for their own kids. Organized by [Palo Alto CAC](#), presented by [PHP \(Parents Helping Parents\)](#), and co-sponsored by PAUSD, PTAC and [SELPA1-CAC](#). Please RSVP at the above link to let us know if you are coming, especially if you would like childcare or Spanish translation.

"What are your thoughts about raising a family in Palo Alto?"

Survey: <https://tinyurl.com/Palo-Alto-Family-Survey>

The City of Palo Alto and the Palo Alto Advisory Committee on Early Care and Education would like to know your thoughts about raising a family in Palo Alto. What is going well? What is challenging? Please help us out by completing a survey at the link above. For participating in the survey, you are eligible to participate in a raffle for a \$75 Visa gift card. If you have a question about the survey, please call Minka van der Zwaag at (650) 463-4953. Thank you very much for your time. Your responses will make Palo Alto an even better place for families and children.

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

特别教育评估和“SMART”IEP目标研讨会

星期六，11月3日，上午9点至下午12点，JLS中学，Cafetorium，480 East Meadow Dr

RSVP : <https://tinyurl.com/2018IEP>

免费！该研讨会涵盖了特殊教育评估过程和SMART IEP目标写作的基础知识。它包括如何开发和衡量目标，以满足学生的功能和教育需求。评估是测试和评估，衡量当前的学术和功能技能，并确定特殊教育的资格。评估是整个IEP的基础。SMART目标，（具体，可衡量，使用行动词，现实，时间限制）是高级教育的垫脚石。

家长会了解学校用来评估学生的标准，以及如何帮助识别和定义自己孩子的目标。由Palo Alto CAC组织，由PHP（家长帮助父母）提供，由PAUSD，PTAC和SELPA1-CAC共同赞助。如果您要来，请通过以上链接回复告诉我们，特别是如果您需要托儿服务或西班牙语翻译。

“你对在帕洛阿尔托生活和支撑一个家有什么想法？”

调查 : <https://tinyurl.com/Palo-Alto-Family-Survey>

Palo Alto市和Palo Alto早期护理和教育咨询委员会想知道您对在Palo Alto养家的想法。进展顺利吗？有什么挑战？请通过上面的链接完成调查，帮助我们。参与调查，您将有资格参加75美元Visa礼品卡的抽奖活动。如果您对调查有疑问，请致电（650）463-4953联系Minka van der Zwaag。非常感谢您的宝贵参与。您的回复将使Palo Alto成为对家庭和儿童来说更好的地方。

对于以往的社区公告，请参阅Gunn Connection的最新问题。